
ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 19-12-2016 

Παρόντες: Βασίλειος Αλεξάνδρου, Ιωάννης Γιακαμόζης, Φιλίτσα Γιλέκη, Πέτρος Καψούδας, 

Αλέξανδρος Κοκκόλης, Παναγιώτης Κόντρας, Δημήτριος Παλάγκας, Δημήτριος-Χρήστος 

Σιώτας, Παναγιώτα Χαλιάζη  

Απόντες: Κανείς 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: 

1. Ενέργειες του συλλόγου μετά την απώλεια του συνορειβάτη Γ. Γιαννακόπουλου 

2. Εξώπολις 13 

3. Ανασχηματισμός Διοικητικού Συμβουλίου 

4. Καταφύγια 

5. ΤΕΟ 

6. ΤΕΧ 

7. Οικονομικά 

8. Διαγραφές μελών 

9. Προσφορά διαχείρισης Κοινοχρήστων 

10. Διάφορα 

 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση. 

 

Ο κ. Αλεξάνδρου ζητά να προταχθεί η συζήτηση του 5ου θέματος. Γίνεται ομόφωνα δεκτό. 

 

Θέμα 5ο: ΤΕΟ 

Ο κ. Κόντρας ενημερώνει ότι η ΤΕΟ αποφάσισε να διεξαχθεί Σχολή Ορειβασίας Αρχαρίων 

σύμφωνα με το πρόγραμμα που έστειλε ο εκπαιδευτής Παναγιώτης Γουμπέρης. Το κόστος 

της Σχολής, σύμφωνα με τον κ. Γουμπέρη είναι 220€. Η ΤΕΟ εισηγείται να είναι 230€. Ο κ. 

Κόντρας εισηγείται να προκαταβάλλεται το ήμισυ του κόστους. Επίσης, προτείνει να 

αποφασιστεί και το ποσό συνδρομής των μη μελών. 

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει τα μη μέλη να πληρώσουν την πλήρη ετήσια συνδρομή των 24€. 

Επίσης η προκαταβολή να είναι 50€. Καταθέτει σχετική εισήγησή του (Παράρτημα 1) για το 

κόστος της σχολής και τις αμοιβές των εκπαιδευτών. 

Ο κ. Κοκκόλης εκφράζει τη διαφωνία του για τη συνδρομή των 24€. 

Η κ. Γιλέκη προτείνει προκαταβολή 100€. 

Η διεξαγωγή της σχολής εγκρίνεται ομόφωνα. 

Η προκαταβολή ορίζεται στο ποσό των 100€ με ψήφους 7-2 (Αλεξάνδρου-Γιακαμόζης) 



Η κ. Γιλέκη προτείνει να πάει το κόστος της σχολής στα 240€ και τα 10€ να εισπραχθούν ως 

συνδρομές. Εγκρίνεται με ψήφους 8-1 (Κοκκόλης). 

 

Θέμα 1ο: Ενέργειες του συλλόγου μετά την απώλεια του συνορειβάτη Γ. 

Γιαννακόπουλου 

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να σταλούν ευχαριστήριες επιστολές στο ΑΤ Γαλάτιστας και στο 

ΕΚΑΒ. Επίσης να σταλεί ενημερωτική επιστολή για το συμβάν στην ΕΟΟΑ. Η αποστολή 

εγκρίνεται ομόφωνα. 

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει επίσης ότι η κόρη του εκλιπόντος έγινε μέλος του συλλόγου και 

προτείνει για έναν χρόνο να μην εισπράττονται συνδρομές και συμμετοχές στις αναβάσεις 

από τα παιδιά του Γ. Γιαννακόπουλου. Εγκρίνεται ομόφωνα. 

Ο κ. Κόντρας  προτείνει την ανέγερση μνημείου στο σημείο που ο Γ. Γιαννακόπουλος άφησε 

την τελευταία του πνοή. Το ΔΣ θα πρέπει να επικοινωνήσει με τη μονή της Αγίας Αναστασίας 

για το ιδιοκτησιακό καθεστώς της έκτασης και για την άδεια ανέγερσης. Εγκρίνεται 

ομόφωνα. 

Ο κ. Αλεξάνδρου επισημαίνει ότι οι αιτήσεις εγγραφής μελών είναι ελλιπείς και ότι θα πρέπει 

να προστεθεί ένα τηλέφωνο στο οποίο θα καλέσει ο σύλλογος σε περίπτωση έκτακτης 

ανάγκης. Εγκρίνεται ομόφωνα η τροποποίηση της αίτησης.  Θα προετοιμαστεί ένα πρότυπο 

και θα έρθει προς έγκριση στο ΔΣ. 

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει ότι το ποσό των 100€ που δόθηκε στη μνήμη του Γ. Γιαννακόπουλου 

ήταν μικρό. Γι’ αυτό προτείνει να καλυφθεί μέρος των εξόδων του μνημόσυνου. 

Ο κ. Κόντρας προτείνει να δοθούν τα χρήματα στην οικογένεια. 

Ο κ. Καψούδας προτείνει  να επικοινωνήσει ο σύλλογος με την οικογένεια και να την 

ενημερώσει ότι προτίθεται να καλύψει ένα μέρος του μνημόσυνου και να αποφασίσει αυτή 

πώς θέλει να διατεθεί το ποσό. Εγκρίνεται ομόφωνα και το ποσό ορίζεται στα 200€ με 

ψήφους 8-1 (Χαλιάζη). 

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να αναβληθεί η γιορτή που είχε αποφασιστεί στην προηγούμενη 

συνεδρίαση και οποιαδήποτε παρόμοιου χαρακτήρα εκδήλωση να γίνει μετά το μνημόσυνο. 

Εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Θέμα 2ο: Εξώπολις 

Ο κ. Αλεξάνδρου καταθέτει έκθεση της επιτροπής έκδοσης (Παράρτημα 2) καθώς και τις 

προσφορές από τα τυπογραφεία. 

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να τοποθετηθεί καταχώριση στο εξώπολις για την Route Maps, 

διότι τα στελέχη της βοήθησαν στον μαραθώνιο. Το βοήθεια στον μαραθώνιο επιβεβαιώνει 

και ο κ. Κοκκόλης. Εγκρίνεται ομόφωνα. 

Εγκρίνεται ομόφωνα και η ανάθεση των γραφιστικών στην Τ. Κυριακίδου. 

 

Θέμα 3ο: Ανασχηματισμός Διοικητικού Συμβουλίου 



Ο κ. Σιώτας δηλώνει ότι λόγω φόρτου εργασίας δεν μπορεί να ανταποκριθεί στα καθήκοντα 

του ταμία του συλλόγου. 

Ο κ. Αλεξάνδρου διαβάζει εισήγηση για τον ανασχηματισμό του ΔΣ (Παράρτημα 3). 

Ο κ. Αλεξάνδρου προσθέτει ότι είναι απαράδεκτο ο έφορος να εκτελεί πλημμελώς τα 

καθήκοντα του. 

Η κ. Χαλιάζη λέει ότι έτσι όπως τοποθετείται ο κ. Αλεξάνδρου είναι σα να είναι προσωπικό το 

ζήτημα και να ότι κάνει προσωπική επίθεση στον κ. Κόντρα. 

Ο κ. Αλεξάνδρου της απαντά ότι δεν είναι προσωπικό ζήτημα όταν τίθενται ζητήματα 

ασφαλείας όπως π.χ. το να μην κουβαλάει το κουτί Α΄ βοηθειών του συλλόγου στις 

εξορμήσεις του συλλόγου και να μην γνωρίζει τις διαδρομές που αναλαμβάνει. Επίσης ρωτά 

τον κ. Σιώτα αν θυμάται ποιος κουβάλησε το κουτί Α΄ βοηθειών στο Πίνοβο. 

Ο κ. Σιώτας απαντά ότι δε θυμάται το γεγονός. 

Ο κ. Κόντρας απαντά ότι είχε μαζί του το κουτί Α΄ βοηθειών του μέλους Αλέξανδρου 

Καράτζου. 

Ο κ. Κόντρας ζητά να του σταλεί ηλεκτρονικά η εισήγηση προκειμένου να τοποθετηθεί, διότι 

τον αφορά και λέει ότι θα απαντήσει γραπτά σε επόμενο Δ.Σ. 

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι η εισήγηση θα πρέπει να μελετηθεί γιατί προτείνει αλλαγή , σε 

αντίθεση με το αποτέλεσμα των εκλογών. Ο ίδιος αισθάνεται απειλούμενος.  

Ο κ. Καψούδας απαντά ότι οι εκλογές ανέδειξαν ένα εννεαμελές συμβούλιο. Η εσωτερική 

κατανομή των θέσεων δεν έχει σχέση με τις εκλογές. 

Ο κ. Αλεξάνδρου ζητά να γίνει άμεσα ανασχηματισμός αφού υπάρχει ολομέλεια. 

Ο κ. Κοκκόλης προτείνει να αποσταλεί η εισήγηση στα μέλη και να συζητηθεί σε επόμενη 

συνεδρίαση. 

 Η πρότασή του γίνεται δεκτή με ψήφους 6-1 (Αλεξάνδρου) και 2 λευκά (Γιακαμόζης-

Γιλέκη). 

Ο κ. Αλεξάνδρου αποχωρεί από τη συνεδρίαση. 

 

Θέμα 4ο: Καταφύγια 

Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει το ΔΣ ότι ο κ. Ακριτίδης (ενοικιαστής της Γρίτσας) ισχυρίζεται ότι 

κατέθεσε προκαταβολή για το μίσθωμα του 2016 εντός του 2015. Αυτό θα πρέπει να 

ερευνηθεί. Επίσης, ισχυρίζεται ότι η οφειλή προς τον Δήμο για το νερό δεν αφορά τον 

σύλλογο.  

Η κ. Χαλιάζη ενημερώνει ότι έγινε επίσκεψη στο Σέλι και ελέγχθηκε η κατάσταση του κτηρίου. 

Γενικά, είναι ένα κτήριο δύσκολο στη συντήρησή του γιατί αποτελείται από πολλές 

προσθήκες.  

Ο κ. Κοκκόλης ζητά εξουσιοδότηση να χειριστεί το θέμα της εξαγοράς τμήματος της Γρίτσας 

που βρίσκεται σε δημόσια έκταση. Εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Θέμα 6ο: ΤΕΧ 



Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει ότι έχουν έρθει διάφορες εγκύκλιοι  από την Ομοσπονδία. Θα το 

αναλάβει η ΤΕΧ.  Για το φυτώριο υπάρχουν εγγραφές και έχουν βρεθεί 4 υποψήφιοι 

εκπαιδευτές. Τέλος, για τον αγώνα Masters θα πρέπει να συσταθεί μία οργανωτική επιτροπή, 

για την οποία θα μεριμνήσει επίσης  η ΤΕΧ. 

Θέμα 7ο: Οικονομικά 

Ο κ. Καψούδας ενημερώνει ότι πληρώθηκαν ο φόρος εισοδήματος και ο ΕΝΦΙΑ για τον 

Δεκέμβριο 2016. 

 

Θέμα 8ο: Διαγραφές 

Εγκρίνονται ομόφωνα οι διαγραφές των Σ.-Μ. Μπασάρα (ΑΜ 4863), El. Gomori (ΑΜ 5194) 

και Αφ. Ταλαγκόζη (ΑΜ 5771). 

 

Θέμα 9ο: Προσφορά διαχείρισης 

Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει ότι στην οικοδομή δεν υπάρχει διαχειριστής. Η εταιρεία 

«Οργάνωση» έκανε μία προσφορά να αναλάβει την διαχείριση. Είναι κάτι που θα το 

αποφασίσει εν καιρώ η συνέλευση της οικοδομής. 

 

Θέμα 10ο: Διάφορα 

Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει ότι παραχωρήθηκε στον ΕΟΣ μία μικρή αποθήκη που βρίσκεται 

στην ταράτσα του κτηρίου στο οποίο στεγάζονται τα γραφεία του συλλόγου. 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση, η συνεδρίαση λύεται. 
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